
Петар Кунић 

1. Питање постављено Влади Републике Српске – „Шта је са ревизијом приватних 

факултета коју је извршила комисија Савјета за развој и оцјену квалитета 

високошколских установа у Републици Српској? Шта је Влада предузела у погледу 

приватних високошколских установа које не испуњавају услове Закона о високом 

образовању РС и који нису испуњавали услове приликом оснивања, а добили су 

дозволе од надлежног министарства?“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли ће надлежне институције БиХ 

извршити ревизију статуса одвојеног живота који имају многобројни државни 

службеници незаконито?“ 

 


